
 

 

Van: HTG Sleven [mailto:slevenhen@gmail.com]  

Verzonden: vrijdag 14 oktober 2016 12:09 

Aan: Wim Cornelissen 

CC: 'anita van vlodrop'; Arno Walraven; cjm.wijers@home.nl; Ellie van Tilburg; Jack Coolen; Leon 

Linssen; michel graef; Pieke Houben; 'Piet Verlinden'; ria teluij; sleven hen 

Onderwerp: aanvullende vragen begroting 2017 

Urgentie: Hoog 

 

 

Beste Griffier, 

Hierbij aanvullend een tweetal vragen namens Samen Verder. 

Tevens sluit ik een gele enveloppe bij met info waaraan vragen Myouthic zijn ontleend.  

Vriendelijke groeten, 

Hen Sleven. 

 

Aan het College van Ben W van Leudal, 

 

Aanvullende vragen met betrekking tot de begroting 2017. 

 

1) Bij de kadernota hebben wij u de suggestie gedaan om het gebied Waije te Neer 

ter hoogte van de huidige voetbalaccommodatie / schutterij aan de rechterzijde van de weg  

mee te nemen in het onderzoek naar een wielerbaan, veilige wieleromgeving in Leudal. 

Wat heeft u tot nog toe met onze suggestie gedaan ? 

Welke criteria heeft uw college destijds opgesteld waaraan een wielerbaan locatie moet 

voldoen ? Waarom is de Raad niet al in dat stadium kader stellend betrokken ? 

2) Hoe komt u tot de berekening van subsidie aan professioneel muziekonderwijs in de 

begroting 2017 en hoe rijmt u dit met een brief aan de leden van de gemeenteraad van    

6 januari 2015, kenmerk LE 2014 uit/7608 en de bijgevoegde brief van december 2015 aan 

Myouthic  van waarin U van geheel andere bedragen uitgaat ? 

In de raadsvergadering van november 2015 is er ook nog besloten tot een extra bedrag van  

€ 130.000,-- beschikbaar te stellen aan muziekonderwijs ! 

Kunt u ook het bedrag aan professioneel onderwijs specificeren X voor Myouthic, X voor 

andere professionele aanbieders ? 

 

Vriendelijke groeten, 

 

Hen Sleven, fractievoorzitter 


